
Nakon posete ambasadora 
Turske Po`arevcu 

Posao u novoj
fabrici za 1.070
radnika Strana IV

Godina ~etrnaesta, broj 678, dodatak za Brani~evski okrug

Ministar omladine i sporta 
posetio O[ „Jovan Cviji}“ 

Kostolac va`ni
sportski centar
Srbije Strane IV - V
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U ku}i ostalo
jo{ 1.000
metaka Strane VI-VII

Po`arevac - Vrhunskim interpretaci-
jama raznovrsnih dela muzi~ke litera-
ture na svim meridijanima, Gradski
`enski Hor „Barili“ iz Po`arevca ve}
~etvrt veka potvr|uje svoj izuzetan
kvalitet koji povezuje zavi~ajnu varo{
ovih umetnica sa mnogim narodima
{irom sveta.

Izlo`bom fotografija i prigodnim
skupom u Sve~anom salonu Gradskog
zdanja, Gradski ̀ enski Hor obele`io je
~etvrt veka postojanja i uspe{nog rada.

Brojni gosti, me|u kojima i al`irski
ambasador u Beogradu Abdelhamid
Chebchoub, imali su priliku da vide
niz izlo`enih fotografija sa brojnih
zna~ajnih nastupa Hora, kako u zemlji
tako i {irom Evrope.

- Tokom ~etvrt veka postojanja,
hor „Barili“ je do~ekivao u na{em gra-
du najzna~ajnije li~nosti iz zemlje i
inostranstva, i ujedno nas sa njima
kroz muziku spajao. Ono {to imponu-
je nama kao gradu osniva~u, jeste nji-

hov entuzijazam koji je na svakom na-
stupu isti i to je odlika velikih. Devojke
sa istim `arom svoju publiku opijaju i
u salama manjih mesta u Brani~ev-
skom okrugu kao i u najelitnijim pro-
storima na{e zemlje, ali i na vrhunskoj
sceni Evrope, rekao je izme|u ostalog
Jovi}, rekao je Ivan Jovi}, ~lan Grad-
skog ve}a za dru{tvene delatnosti i so-
cijalna pitanja.

Z. V. 
Strana VIII

Problem oko izgradnje regionalne deponije
prvo ekolo{ko pitanje grada 

Neophodan
Regionalni plan
upravljanja otpadom

Gradnja deponije traje od tri do pet
godina, a ve}ina gradova i op{tina u Srbiji
odla`e sme}e na sanitarno neure|ena
smetli{ta, ~iji je vek kori{}enja pri kraju

Strana II

O[ „KRALJ ALEKSANDAR I“ OBELE@ILA SVOJ DAN
Po`arevac - Osnovna {kola „Kralj Aleksandar I“ u
Po`arevcu obele`ila je Dan {kole Sve~anom
akademijom u Centru za kulturu. Direktor ustanove
Goran Seger pozdravio je goste istakav{i da ovaj dan
predstavlja priliku za sumiranje rezultata.
- Veoma sam ponosan na kolektiv koga sloga krasi, na
u~enike koji vredno rade i postì u odli~ne rezultata u
nastavnim i ne nastavnim aktivnostima. Ponosan na
prijatelje koji su tu sa nama i koji su uvek pomagali da

budemo jo{ bolji. Akcije po kojima smo prepoznatljivi i
dalje se organizuju i to u korist pre svega na{ih u~enika.
Velike investicije su pred nama, a to nas obavezuje da jo{
kvalitetnije i sadr`ajnije radimo i bolje rezultate postì emo,
rekao je izme|u ostalog direktor Seger. Prisutne goste,
u~enike i roditelje ispred grada pozdravio je predsednik
Skup{tine Bojan Ili}, koji je rekao da je ove godine
ulo`eno mnogo u {kolsku infrastrukturu. Z. V.

Strana V

Gradski `enski hor „Barili“ iz Po`arevca obele`io 25 godina rada

Muzi~ka freska koja 
op~injava Srbiju i svet
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PO@AREVACPO@AREVACZa{tita `ivotne sredine i odr`ivi razvoj u gradu pod ^a~alicom

Ovaj projekat se realizuje uz pomo} sredstava iz bud`eta Grada

Po`arevca. Stavovi izneti u podr`anom medijskom projektu

nu`no ne izra`avaju stavove organa koji je dodelio sredstva.

Po`arevac

Problem oko izgradnje regionalne deponije prvo ekolo{ko pitanje grada 

Neophodan Regionalni 
plan upravljanja otpadom 
Po`arevac - Grad Po`arevac,
kao i druge jedinice lokalne sa-
mouprave u Srbiji suo~ene su
sa brojnim problemima, uglav-
nom nasle|enim iz ranijeg pe-
rioda, kada se radi o infrastrik-
turnoj komunalnoj opremlje-
nosti, {to je u neposrednoj vezi
sa stanjem i problemima na
planu za{tite ̀ ivotne sredine.

Problemi kao {to su obezbe-
|ivanje dovoljnih koli~ina zdra-
ve pija}e vode za sve stanov-
nike Grada Po`arevca, iz-
gradnja sistema za odvod i
pre~i{}avanje otpadnih vo-
da, o~uvanje biodiverziteta i
~uvanje prirodnih resursa,
adekvatno upravljanje svim
vrstama otpada kao pose-
ban problem, prekograni~-
na saradnja u ovoj oblasti,
kao i druga pitanja iz ove
oblasti, zahtevaju puno in-
stitucionalno i pravno anga-
`ovanje svih resursa jedini-
ce lokalne samouprave, ali i
obezbe|ivanje sredstava ko-
ja za ove namene nisu mala.

Pomo}nik gradona~el-
nika Po`arevca zadu`en za
za za{titu `ivotne sredine,
Dragan ]ur~ija ka`e da ono
{to je dobro i {to svakako
treba pohvaliti jeste ~injeni-
ca da je Republika Srbija,
posle poslednjih izbora iz-
menila Zakon o ministarstvima
i formirala novo Ministarstvo
za za{titu ̀ ivotne sredine. 

- Srbija je na taj na~in ispred-
nja~ila u odnosu na sve zemlje
u okru`enju u kojima je ova
kompleksna i zahtevna oblast
samo deo nekog drugog mini-
starstva, kao {to je to bio slu~aj i
kod nas, na koji na~in je i pre
otvaranja Poglavlja 27, koje se
odnosi na za{titu ̀ ivotne sredi-
ne Srbija pokazala svoj odgovo-
ran odnos prema ovom, za gra-
|ane zemlje vrlo va`nom pita-
nju, ka`e on i dodaje da je jedno
od najkompleksnijih i najva`ni-
jih pitanja iz ove oblasti, a Mini-
star za za{titu `ivotne sredine
Goran Trivan je to posebno i

odmah naglasio, jeste i pitanje
regionalnih sanitarnih deponi-
ja, koje predstavlja problem i za
Grad Po`arevac.

Nacionalnom strategijom za
upravljanje otpadom sa ciljem
priblì avanja EU iz 2003 godine,
Strategijom upravljanja otpa-
dom 2010-2019, Zakonom o
upravljanju otpadom, Zakonom
o za{titi `ivotne sredine, Zako-
nom o obaveznoj proceni utica-

ja na ̀ ivotnu sredinu, Uredbom
o odlaganju otpada na deponije,
Zakonom o komunalnim delat-
nostima, i drugim va`e}im pro-
pisima iz ove oblasti, promovi-
san je integrisani odnosno regi-
onalni princip u planiranju i iz-
gradnji regionalnih sanitarnih
deponija, rekao je prvi ekolog
grada Po`arevca i naglasio: 

- To prakti~no zna~i da }e
dve ili vi{e jedinica lokalne sa-
mouprave, na ~ijoj teritoriji `i-
vi vi{e od 250.000 stanovnika,
doneti Regionalni plan upra-
vljanja otpadom, na osnovu za-
konom utvr|enih kriterijuma
odrediti lokaciju deponije, pri-
baviti neophodne planske i ur-
banisti~ke akte, izvr{iti proce-

nu uticaja na `ivotnu sredinu,
zaklju~iti ugovor o zajedni~koj
izgradnji regionalne deponije i
obezbe|ivanju finansijskih

sredstava za njenu izgradnju u
odnosu na koli~ine generisa-
nog otpada po jedinici lokalne
samouprave, formirati Regio-
nalno preduze}e za upravljanje
otpadom odnosno deponijom,
vr{iti stalni monitoring nad ra-
dom deponije kao i utvrditi
plan sanacije i rekultivacije de-
ponije po isteku njenog `ivot-
nog ciklusa, istakao je ]ur~ija.

Me|utim, proces gradnje
Regionalne sanitarne deponije
traje od tri do pet godina, a ve-
}ina gradova i op{tina u Srbiji
odla`e otpad na sanitarno neu-
re|ene deponije, ~iji je vek tra-
janja pri kraju, me|u kojima je
i Grad Po`arevac.

Sa druge strane, Srbija nije u

poziciji da selektivno prihvata ili
ne prihvata propise, koje donosi
Evropska unija, pa i u situaciji ka-
da ti propisi ponekad protivre~e

sami sebi ili situaciji na tere-
nu imaju}i u vidu regionalnu
podeljenost Srbije, lo{u sao-
bra}ajnu infrastrukturu,
udaljenost gradova i op{tina
i druge probleme. Naime,
jedno od na~ela koje propisu-
je Nacionalna strategija upra-
vljanja otpadom ali i zakoni
iz ove oblasti, jeste i na~elo
ekonomi~nosti i blizine pri-
stupa, koje upu}uje da otpad
treba odlagati {to je mogu}e
blì e mestu nastanka, kako bi
se izbegao nepotreban pre-
voz otpada i dodatno ugro`a-
vala ̀ ivotna sredina.

]ur~ija isti~e da pored
problema sa deponijom,
Grad Po`arevac kao i druge
jedinice lokalne samoupra-
ve o~ekuje sveobuhvatan i
odgovoran posao ure|iva-
nja stanja u oblasti upravlja-
nja otpadom, pre svega na

izgradnji transfer stanica, reci-
kla`nih dvori{ta, ulaganje u teh-
ni~ka sredstva koja }e omogu}i-
ti primarnu selekciju otpada,
ure|enje i sanaciju divljih depo-
nija, {to treba da omogu}i po-
novno iskori{}enje sme}a i
smanjenje generisanog otpada
na godi{njem nivou po glavi sta-
novnika, {to predstavlja krajnji
cilj Evropske unije ali i Srbije.

On nagla{ava da Grad Po`a-
revac aktivno radi i na institu-
cionalnom i na pravnom nivou
u skladu sa svojim nadle`nosti-
ma na re{avanju problema u
oblasti upravljanja otpadom,
vode}i aktivnu politiku odr`i-
vog razvoja u svim oblastima.

M. Veljkovi}

Po`arevac - Odluka doneta na
nedavnoj sednici Skup{tine
grada Po`arevca predvi|a mo-
gu}nost da lokalna samoupra-
va sufinansira odr`avanje zgra-
da, a odbornici opozicije su
ukazali na eventualne nedou-
mice do kojih mo`e do}i u
praksi primene ove odluke. Na-
ime, Odluka o odr`avanju
zgrada i spoljnog izgleda, uslo-

vima, na~inu i kriterijumima
sufinansiranja obnove fasada
stambenih i stambeno-poslov-
nih zgrada na teritoriji grada
Po`arevca, izazvala je poprili~-
nu polemiku na zasedanju. 

Odredbama navedenog za-

kona propisuje se obaveza vla-
snika i korisnika samostalnih
delova zgrada da odr`avaju
svoje delove zgrade ~ime se
obezbe|uje funkcionalnost i
ujedno spre~ava {teta na objek-
tima. Tako|e, teku}e i investi-
ciono odr`avanje mora se izvo-
diti u skladu sa programom
odr`avanja. Jedinica lokalne sa-
mouprave mo`e doneti odluku
kojom se predvi|a bespovrat-
no sufinansiranje odr`avanja, a
u javnom interesu, te i da obez-

be|uje sredstva u bud`etu za
u~e{}e u projektima i donese
op{ti akt, zapravo odluku ko-
jom propisuje postupak dodele
sredstava, procenat u~e{}a i
uslove pod kojima jedinica lo-
kalne samouprave u~estvuje u
finansiranju ovih aktivnosti.

Propisan je i postupak sufi-
nansiranja obnove fasada i kri-
terijumi za utvr|ivanje liste

prioriteta zainteresovanih  vla-
snika posebnih delova zgrada.
Bitni uslovi za u~e{}e u postup-
ku jesu da se uz prijavu dostavi
potrebna tehni~ka dokumenta-
cija i da su obezbe|ena finan-
sijska sredstva od strane vlasni-

ka posebnih delova, u skladu sa
predmerom i predra~unom
koji je sastavni deo tehni~ke
dokumentacije.

Odbornici opozicije ukazali
su da nije adekvatno obja{njen
status upravnika zgrada, koji je
sastavni deo odluke, kao i grad-
ske zone po kojima se odre|uje
visina sufinansiranja vlasnika
delova zgrada,  a ove nedoumice
bi trebalo prevazi}i daljim aktiv-
nostima nadle`nih organa i slu-
`bi lokalne samouprave. Z. V.

Proces gradnje deponije traje od tri
do pet godina, a ve}ina gradova i
op{tina u Srbiji odla`e sme}e na
sanitarno neure|ena odlagali{ta i ~iji
je vek kori{}enja pri kraju

Odluka Skup{tine grada predvi|a mogu}nost da 
lokalna samouprava sufinansira odr`avanje zgrada

U~e{}e gra|ana 
u obnovi fasada

U~e{}e grada od 30 do 50 odsto
Grad }e sufinansirati obnovu fasada po zonama dok }e ostatak sredstava finansi-
rati stanari, objasnio je zamenik gradona~elnika Sa{a Pavlovi}. “Sufinansiranje ob-
nove fasadA odnosi se na stambene i stambeno-poslovne objekte od najmanje pet
stanova i jednog poslovnog prostora. U~e{}e Grada u obnovi uli~nih fasada u zgra-
dama koje se nalaze u prvoj zoni iznosi}e 50 procenata, u drugoj 40, dok }e u tre-
}oj taj procenat biti 30. Kada je re~ o dvori{noj fasadi, u~e{}e }e biti za po 10 odsto
manje u svakoj od zona, dok }e ostale fasade Grad sufinansirati u iznosu ni`em za
po 20 odsto u odnosu na uli~nu fasadu“.

-  U narednom periodu imamo u planu da u
re{avanje ovog problema uklju~imo sve
zainteresovane gra|ane, udru`enja,
privrednike i druge, a naro~ito mlade, imaju}i
pre svega u vidu va`nost o~uvanja zdrave
`ivotne sredine. Kao odgovorna lokalna
samouprava otvoreni smo za sve predloge i
inicijative koje mogu doprineti re{avanju
problema u ovoj oblasti. Ministarstvo za za{titu

`ivotne sredine, kao i Agencija za za{titu
`ivotne sredine nam u tome mogu pomo}i i
njihova pomo} i saradnja su od klju~nog
zna~aja. Zbog toga, u narednom periodu
o~ekujemo jo{ bolju i sadr`ajniju saradnju sa
nadle`nim Ministarstvom za za{titu ̀ ivotne
sredine, zaklju~uje i poru~uje Dragan ]ur~ija,
prvi operativac gradona~elnika Po`arevcu u
oblasti ekologije i za{tite ̀ ivotne sredine.

Otvoreni za sve predloge i inicijative 

Dragan ]ur~ija

Odluka izazvala polemiku
na zasedanju: Jedna 

od zapu{tenih fasada



b r a n i c e v o Ÿ d a n a s . r s

IIIp e t a k ,  2 2 .  d e c e m b a r  2 0 1 7 . brani~evo

Otvoreno odeljenje Centra za socijalni rad Po`arevac u Kostolcu

Dostupnija za{tita ugro`enih

Kostolac - Ostvaren je iskorak u
dostupnosti za{tite ugro`enih
lica posebno kad su u pitanju
pojedine socijalne grupe,  istak-
nuto je prilikom otvaranja po-
sebne Kancelarije po`areva~-
kog  Centra za socijalni rad u
Kostolcu, a ceremoniji su pri-
sustvovali ministar za rad, za-
po{ljavanje, bora~ka i socijalna
pitanja Zoran \or|evi}, grado-
na~elnik Po`arevca Bane Spa-
sovi} sa saradnicima, direktor-
ka Centra za socijalni rad Po`a-
revac Tatjana Raji} i predsed-
nik Gradske op{tine Kostolac
Ivan Savi}.

Ministar Zoran \or|evi} je
ovom prilikom istakao da otva-
ranje Kancelarije predstavlja pri-
mer dobre saradnje lokalne sa-
mouprave i Centra za socijalni
rad, Grada Po`arevca i Gradske
op{tine Kostolac koji treba da
slede i ostale lokalne samoupra-
ve. \or|evi} je jo{ dodao da Vla-
da Srbije `eli da sara|uje sa lo-
kalnom samoupravom, jer kao
partneri zajedno mogu da una-
prede rad, kako socijalnih, tako i
svih ostalih ustanova na lokalu.

- Pred nama je veliki zadatak
da Vlada zajedno sa lokalnim sa-
moupravama donese plan kako

da unapredimo izgled i samu
funkcionalnost centara za soci-
jalni rad, kako bi zaposleni mogli
da na najbolji mogu}i na~in pru-
`aju pomo} gra|anima kojima je
to najpotrebnije, naglasio je mi-
nistar i dodao da }e sa svojim ti-
mom obilaziti ustanove socijalne
za{tite na nivou op{tina u Srbiji,
upravo sa tim ciljem. On je jo{ re-

kao da su uslovi rada u ovoj kan-
celariji dobri, i da su bolji nego u
nekim drugim sredinama.

Direktorka Centra za socijal-
ni rad Po`arevac Tatjana Raji},

istakla je va`nost otvaranja ove
Kancelarije u Kostolcu jer ona,
kako je rekla, predstavlja isko-
rak u dostupnosti usluga soci-
jalne za{tite korisnicima koji
dolaze iz najosetljivijih dru{tve-
nih grupa. Raji}eva se zahvalila
resornom ministru i lokalnoj
samoupravi na podr{ci. 

Ona je iznela podatak da se

na godi{njem nivou sa teritorije
Gradske op{tine Kostolac uputi
oko 1.300 zahteva, za oko 1.100
aktivnih korisnika. Napomenu-
la je da je iz bud`eta Republike
odobreno tokom 2017. godine
ukupno 40.793.193 za potrebe
Centra za socijalni rad, dok je iz
bud`eta Grada  odobreno
49.794.115 dinara, od ~ega
17.164.408 din. za funkcionisa-
nje Dnevnog boravka. Za socijal-
na davanja iz bud`eta Grada Po-

`arevca za 2017. godinu odobre-
no je 13.500.000 dinara, a grad je
u prethodnom periodu iskazao
visok stepen odgovornosti za
potrebe korisnika Centra za so-
cijalni rad izdvojiv{i sredstva za
obezbe|ivanje usluga fizi~ko-
tehni~kog obezbe|enja i usluga
odr`avanja higijene, a tako|e su
u prostorijama kako sedi{ta tako

i Kancelarije u Kostolcu, sprove-
dene instalacije nove ra~unarske
mre`e i novog softvera i ugra|en
sistem video nadzora.

Predsednik GO Kostolac Ivan
Savi} rekao je da je kancelarija
otvorena sa namenom da se ko-
risnicima usluga socijalne za{tite
omogu}i da u samom Kostolcu
podnose zahteve i re{avaju svoje
probleme, bez potrebe da putuju
za Po`arevac i da time dodatno
stvaraju tro{kove. Z. V.

Po`arevac - Najzna~ajniji zada-
tak u sudbonosnom o`ivljava-
nju sela jeste formiranje zadru-
ga i rehabilitacija zadrugarstva,
bio je glavni zaklju~ak prilikom
boravka ministra bez portfelja
u Vladi Srbije zadu`enog za re-
gionalni razvoj i koordinaciju
rada javnih preduze}a Milana
Krkobabi}a  u Po`arevcu. Tom
prilikom Krkobabi} je izjavio
da je za pospe{ivanje i razvoj
zadruga u Srbiji u slede}oj go-
dini iz bud`eta republike iz-
dvojeno 825 miliona dinara.

Obra}aju}i se javnosti, na-
pomenuo je da je finansijska
pomo} pru`ena za 22 zadruge
u Srbiji, kao i da je na taj na~in
podstaknut njihov rad, a od
trenutka kada je zapo~eto spro-
vo|enje ovog programa uklju-
~eno je 180 zadruga.

- Cilj je spasiti srpsko selo,
o`iveti i omogu}iti da mali po-
ljoprivredni proizvo|a~ bude
udru`en i da kona~no postane
robni proizvo|a~i. Mislim da
smo pokrenuli pri~u. Ono {to je
novo, to je formiranje pet slo-
`enih, pravih, krupnih zadru-
ga, koje imaju zadatak da ove
horizontalne specijalizovane

zadruge pove`u i da omogu}e
vi{e faza prerade“.

Tako|e, on je rekao da su za
ovaj posao potrebne jake i do-
bro organizovane lokalne sa-
mouprave koje su spremne da
iz svojih bud`eta za razvoj
agrara i poljoprivrede, odvoje
znatna sredstva.

- Imamo sada specijalizova-
ne zadruge i njihovu spremnost
da izdvoje jedan deo para. Ima-
mo Vladu RS koja }e dati do 500
hiljada evra i lokalne samoupra-
ve. Sve skupa, kada to spojimo
imamo osnov da dobijemo je-
dan sna`an privredni subjekt u
jednom kraju, koji mo`e bitno
da pokre}e poljoprivredu i bude
na usluzi poljoprivrednicima,
zaklju~io je Krkobabi}.

Prilikom ove radne posete,
Milana Krkobabi}a je razgova-
rao  sa gradona~elnikom  Po`a-
revca Banetom Spasovi}em a
potom odr`ao sastanak sa
predstavnicima Brani~evskog
upravnog okruga, jedinica lo-
kalnih samouprava, lokalnih
slu`bi zadu`enih za poljopri-
vredu, zadru`nih saveza i direk-
torima zadruga  iz ovog kraja.

Z. V.

Ministar bez portfelja Milan Krkobabi} u Po`arevcu

Spas sela i agrara 
o`ivljavanjem zadruga

Na godi{njem
nivou sa teritorije
Gradske op{tine
Kostolac uputi se
oko 1.300 zahteva
za oko 1.100
aktivnih korisnika

Potpisan sporazum o saradnji
Pre otvaranje Kancelarije u prostorijama Gradske op{tine Kostolac odr`an je sasta-
nak gde su pored ministra \or|evi}a prisustvovali gradona~elnik Grada Po`arev-
ca Bane Spasovi} sa svojim saradnicima, direktorka Centra za socijalni rad Tatjana
Raji} i predsednik Gradske op{tine Kostolac Ivan Savi}. Nakon sastanka je potpi-
san i sporazum o saradnji izme|u CZSR Po`arevca i Gradske op{tine Kostolac.

Po`arevac - Odbornici
Skup{tine grada Po`a-
revca, na trinaestoj sed-
nici kojom je predseda-
vao Bojan Ili}, usvojili
su vi{e odluka zna~ajnih
za svakodnevni `ivot
gra|ana. Odbornici su,
izme|u ostalih, usvojili
ta~ke dnevnog reda koje
se odnose na predlog
Odluke o odr`avanju
zgrada i spoljnog izgle-
da zgrada, uslovima, na~inu i
kriterijumima sufinansiranja
obnove fasada stambenih i
stambeno-poslovnih zgrada na
teritoriji Grada Po`arevca. 

Prihva}en je Predlog Odlu-
ke o dopunama Odluke o fi-
nansijskoj podr{ci porodici sa
decom. Usvojen je i predlog

Zaklju~ka kojim se usvaja Lo-
kalni akcioni plan za rodnu
ravnopravnost i unapre|enje
polo`aja `ena grada Po`arevca
o izmenama Lokalnog akcio-
nog plana za rodnu ravnoprav-
nost i unapre|enje polo`aja ̀ e-
na grada Po`arevca 2015-2017.
godina.

Skup{tina Grada
Po`arevca je imeno-
vala vr{ioce du`nosti
u Javnog komunal-
nog preduze}a „Vo-
dovod i kanalizacija“
i Javne ustanove
„Kulturno sportski
centar“. Rukovodi-
lac Kulturno sport-
skog centra Nenad
Miti} je pre{ao u sta-
tus vr{ioca du`nosti

jer do isteka mandata nije
sproveden novi konkurs za
ovu funkciju. Za novog vr{io-
ca funkcije direktora JP „Vo-
dovod i kanalizacija“ posta-
vljen je Vladimir Stojimirovi},
koji je na tom mestu nasledio
doskora{njeg direktora Igora
Veselinovi}a. Z. V.

Po`arevac - Povodom Me|u-
narodnog dana solidarnosti,
Grad Po`arevac je dodelio pri-
godne poklone udru`enjima
penzionera. Naime, {irom sve-
ta obele`ava se Me|unarodni
dan ljudske solidarnosti koji su
ustanovile Ujedinjene nacije
2006. godine. Tada vlade svih
zemalja podse}aju na potrebu

za ljudskom solidarno{}u i na
inicijativu za borbu protiv siro-
ma{tva. Savet za rodnu ravno-
pravnost Grada Po`arevca, u
saradnji sa Savetom za stara li-
ca, dodelio je poklone udru`e-
njima penzionera kojih na ovoj
teritoriji ima tri. To su Udru`e-
nje penzionera grada Po`arev-
ca, Udru`enje penzionera

gradske op{tine Kostolac i
Udru`enje vojnih penzionera.

- Pokloni su skromni - domi-
ne, {ah i kompleti knjiga, „Seo-
be“ Milo{a Crnjanskog romani
Ive Andri}a i „Nemanji}i“. Na-
redne godine potrudi}emo se da
ih bude vi{e, istakla je Jelena Ni-
koli} predsednica Saveta za rod-
nu ravnopravnost. Z. V.

Sednica Skup{tine grada Po`arevca

Odluke va`ne za 
svakodnevni `ivot

Povodom Me|unarodnog dana solidarnosti

Dodeljeni pokloni penzionerima

Ministar \or|evi} i njegovi doma}ini u Kostolcu
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Po`arevac - Ambasador Turske
Tan`u Bilgi~ boravio je nedavno
u Po`arevcu a iz ove zna~ajne po-
sete izdvajamo najzna~ajnije ak-
cente. Naime, ambasador Bilgi~
sa saradnicima, nakon prijema u
sve~anoj Sali Gradskog zdanja,
obi{ao je nekada{nju Fabriku {e-
}era u kojoj turska firma „Ringle-
san“ planira da pokrene proiz-
vodnju ode}e. Otvaranje fabrike
bi}e na prole}e i tu }e se zaposli-
ti 1.070 radnika.

Ve}inski vlasnik turskog pred-
uze}a Orhan Ozgur ka`e da u
Turskoj Ringlesan ima oko 4.000
radnika i jednu fabriku u Al`iru.
Prete`no radi izvoz za Evropu i
Ameriku. On je najavio obuku za
budu}e radnike i dodao kako je
plan zapo{ljavanje 1.070 radnika.
Proizvodi}e se ode}a za izvoz, re~
je o brendovima Puma i Adidas.
On je pohvalio lokalnu samou-
pravu na a`urnosti i kooperativ-
nosti. Gradona~elnik Po`arevca
Bane Spasovi} ka`e da o~ekuje da
u vrlo kratkom roku proizvodni
pogon po~ne sa radom.

On je naveo i da bi najni`a za-
rada budu}ih zaposlenih trebalo
da bude 20 odsto vi{a od mini-
malne zarade u republici. Spaso-
vi} smatra da Po`arevac ima kva-
lifikovanu radnu snagu. Najavio
je mogu}nost da se u gradu na-
redne godine otvori tekstilno
odeljenje u kome }e se vr{iti obu-
ka. Dodao je jo{ da je grad pomo-
gao koliko je u njegovoj mo}i da
se realizuje ova investicija, dok je
unutra{njost fabrike uredila fir-
ma Ringlesan.

Grad je 2015. godine kupio
staru fabriku {e}era. Pro{le godi-
ne je izvr{eno priklju~ivanje na
postoje}u komunalnu infra-
strukturu. Ure|ene su povr{ine
oko fabrike i ulo`eno je u po-
pravku hale u kojoj }e raditi tur-
ska firma. U narednom periodu
bi trebalo da se izgradi trafosta-
nica i dovede gasna instalacija.

Pre obilaska firme uprili~en je
prijem za ambasadora Turske.
Nakon izvo|enja himni Turske i
Srbije od strane Gradskog `en-
skog hora Barili, prisutnima se

obratio gradona~elnik Grada Po-
`arevca Bane Spasovi} 

- Jezik ekonomije i kontakte
poslovnog sveta diplomatija i po-
litika moraju da prate i da iskori-
ste svaku priliku da im u tome
pomognu. Mi, kao lokalna samo-
uprava koja nije dugo na vlasti,
ovu lekciju smo shvatili kao naj-
va`niju koju moramo da savla-
damo, i mi{ljenja sam da su ovo
jedni od prvih rezultata.

Ambasador Turske se zahva-
lio na toploj dobrodo{lici i srda~-
nom prijemu. Rekao je da je za-
dovoljan {to je do{ao u Po`are-
vac, grad za koji je mnogo puta
~uo, ali nije imao prilike da ga
obi|e. Grad mu je poznat jer je
kroz istoriju imao veoma va`nu
ulogu i podsetio je na doga|aj pre
300 godina, potpisivanje mirov-
nog sporazuma koji je zna~ajan i
za njegovu zemlju. I ambasador
je potvrdio veliki zna~aj posete
predsednika njegove zemlje Srbi-
ji pre svega za investicije, i naveo
da je Rinelesan vrlo respektabilna
firma u Turskoj. Z. V.

Nakon posete ambasadora Turske Po`arevcu i obilaska budu}e investicije 

Nova fabrika na prole}e,
posao za 1.070 radnika

Kompleks Po`areva~kog 
mira kao magnet za turiste

Kostolac - Ministar omladine i
sporta Vanja Udovi~i}, posetio je
Osnovnu {kolu „Jovan Cviji}“ u
Kostolcu i izrazio zadovoljstvo iz-
gledom ove ustanove, koja je sa-
da, nakon renoviranja, jedna od
najmodernijih i najlep{ih {kola
na teritoriji Srbije.

Direktor kostola~ke osnovne
{kole, Serd`o Krstanoski, zahva-
lio se ministru na poseti istakao
da {kolu trenutno poha|a 1.200
u~enika, a u okviru {kole postoji
deset sportskih sekcija: 

- Mi smo peta {kola u Srbiji po
uspesima u {kolskom sportu, od-
nosno po rezultatima gimnasti-
~ara, fudbalera i rukometa{a, re-
kao je Krstanoski i dodao da je
veliki zna~aj {kolskog sporta za
fizi~ki i mentalni razvoj dece, kao
i za vra}anje pravih vrednosti u
na{e dru{tvo.

- U potpunosti smo primenili
Zakon o sportu, a sada na kraju
godine svedoci smo i njegove pri-
mene, koja je dala pozitivne re-
zultate. Nedavno je u Kostolcu
odr`an prvi Festival sporta, koji
je pravi pokazatelj koliko je dece
aktivno po~elo da se bavi spor-
tom u klubovima koji gravitiraju
na teritoriji Gradske op{tine Ko-
stolac. Zahvaljuju}i dobroj sarad-
nji lokalne samouprave sa
osnovnom i srednjom {kolom, u
{kolama su obrazovane sportske
sekcije, a kao pozitivan rezultat
svega toga je selekcija i delegira-
nje dece i mladih, kao i njihov
prelazak u sportske klubove, ka-

ko bi se aktivno bavila sportom,
ekao je Ivan Savi}, predsednik
Gradske op{tine Kostolac i do-
dao da je lokalna samouprava

prethodnih godina dosta ulagala
u razvoj sporta, pre svega izgrad-
njom de~ijih igrali{ta za najmla-
|e sugra|ane, sportskih sala i te-
rena na otvorenom, a kao kruna
svega toga je i adaptacija osnov-
ne {kole i Sportske hale, koje su
kompletno renovirane.

Gradska op{tina Kostolac je
jedna od malobrojnih op{tina u

Srbiji koja ula`e dosta sredstava
u sportsku infrastrukturu i u
obrazovne ustanove, naglasio je
ministar omladine i sporta Vanja
Udovi~i}.

- Sve ~estitke direktoru {kole,
ali prvenstveno predsedniku op-
{tine koji je pokazao kako sa ma-
lo sredstava i racionalnom potro-
{njom mo`e da se dobije vi{estru-
ki efekat, pre svega ulaganjem u

sportske objekte. Mi }emo u na-
rednih mesec dana, kroz projekat
koji sprovodi Ministarstvo omla-
dine i sporta „Sport u {kole“, pro-
meniti sportske rekvizite (mre`e,
golove, table i obru~e) kako bi ova
fiskulturna sala postala baza celo-
kupnog sporta za Brani~evski
okrug, rekao je Udovi~i} i naveo
da je ovo samo po~etak. S obzi-

Ministar omladine i sporta Vanja Udovi~i} posetio Osnov

Kostolac postaje 
od sportskih cent

Peta {kola u Srbiji po uspesima 
u {kolskom sportu, odnosno 
po rezultatima gimnasti~ara, 
fudbalera i rukometa{a

- Ako se ovaj poduhvat poka`e kao
uspe{an, privu}i }e i druge investitore u
region. Pored privredne ~ini mi se da ima
prostora za saradnju i u sferi turizma.
Po`arevac je poznat po potpisivanju
Po`areva~kog mirovnog sporazuma, a turski
turisti su me|u najbrojnijima u Beogradu i

Srbiji, za{to im ne bi ponudili i Po`arevac,
koji je bitan i za na{u istoriju, naglasio je
ambasador Bigli~. Na kraju posete
ambasador je sa doma}inima obi{ao
kompleks Po`areva~kog mira, gde }e
naredne godine biti obele`ena 300
godi{njica od njegovog potpisivanja.

Kostolac - Domu zdravlja u Kostolcu obezbe|ena su dva
nova aparata koji }e uveliko pobolj{ati dijagnostiku u
oblasti ginekologije. Novina je CTG aparat koji registru-
je sr~ane tonove ploda kao i ultrazvu~ni aparat najnovi-
je generacije. Oba aparata, koja su poklon Grada Po`a-
revca i Gradske op{tine Kostolac, predata su na kori{}e-
nje Slu`bi za zdravstvenu za{titu ̀ ena.

Direktor Doma zdravlja Po`arevac Dragan Raki} is-
takao je da }e to doprineti da se trend uvo|enja novih
aparata nastavi.

Zna~aj novih aparata istakla je i dr Borka [utovi}, ru-
kovodilac kostola~kog Doma zdravlja, kao i dr Tamara
Seke, specijalista ginekologije i aku{erstva. Ona je ista-
kla da se na godi{njem nivou pregleda izme|u 4.500 do
5.000 pacijentkinja sa teritorije Gradske op{tine Kosto-
lac, dok na mese~nom nivou na pregled do|e oko 100
trudnica. Predsednik GO Kostolac Ivan Savi}, najavio je
nastavak akcije opremanja Doma zdravlja, ali u per-
spektivi i pro{irenje njegovih kapaciteta. 

- Nastavljamo da radimo na re{avanju imovinsko -

pravnih odnosa zemlji{ta na kome se nalazi k
Dom zdravlja, a nismo odustali ni od izrade 
dokumentacije za izgradnju novog Doma zd
predstavlja komplikovan proces, ali }emo zaj

Novi aparati 
u Domu zdravlja
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rom da sport ima klju~nu ulogu u
svakom dru{tvu cilj lokalne sa-
mouprave u narednom periodu
bi}e nastavak omasovljenja spor-
ta i te`nja ka ostvarivanju vrhun-
skih rezultata sportista kroz {kol-
ski i profesionalni sport.

- Jedini problem predstavlja
sme{tajni kapacitet u Kostolcu,
kako bi se privukao {to ve}i broj
sportista iz drugih delova Srbije,

ali i iz inostranstva. Slede}e godi-
ne u Po`arevcu ulazimo u reno-
viranje hipodroma. Brani~evski
okrug predstavi}e se kroz druga-
~iju sportsku prizmu, jer }emo
promovisati sportove koji nisu
toliko zastupljeni. Sada kroz
{kolski sport `elimo da privu~e-
mo {to ve}i broj dece u sistem
sporta i na taj na~in promovi{e-

mo zdrave stilove `ivota, dodao
je ministar omladine i sporta Va-
nja Udovi~i}.

Gradska op{tina Kostolac ula-
`e zna~ajne napore kako bi moti-
visala decu da se bave sportom i
praktikuju zdrave stilove `ivota.
Pre tri godine otvoren je Nacio-
nalni gimnasti~ki centar, a zatim
se krenulo i u razradu projekta,
na osnovu koga bi Kajak kanu

klub dobio svoje dve staze i kako
bi se kajaka{i spremali za velika
takmi~enja. Renovirana je Sport-
ska hala i realizovan jedan od ve-
}ih projekata - adaptacija kosto-
la~ke osnovne {kole koja je sada
jedna od najmodernijih {kolskih
ustanova u Srbiji i koja }e biti ba-
za za razvoj vrhunskog sporta.

Z. V.

Beograd - ^injenicu da su gra-
|ani Po`arevca ve} godinama
najhumaniji u Srbiji prema re-
zultatima dobrovoljnog davala-
{tva krvi, potvr|uje priznaje koje
je, sedmi put zaredom, uru~eno
predstavnicima Crvenog krsta. 

U sve~anoj sali Skup{tine
grada Beograda odr`an je tradi-
cionalni novogodi{nji prijem u
organizaciji Instituta za transfu-
ziju krvi Srbije, na kojem su uru-
~ena priznanja najuspe{nijim
gradovima, op{tinama i institu-
cijama za postignute rezultate u
oblasti dobrovoljnog davala{tva
krvi. Grad Po`arevac po sedmi
put progla{en za najhumaniju
sredinu u Srbiji. U prilog tome go-
vori specijalno priznanje za hu-
manost koje je dodeljeno gra|ani-
ma Po`arevca, a koje je uru~eno
predsedniku Crvenog krsta Po`a-
revac Milutinu Avramovi}u.

- Veliko mi je zadovoljstvo i
ponosan sam na svoj grad i ljude
koji tamo `ive. Za ovako ne{to

potrebno je da se slo`e kockice.
Potrebno je imati humane ljude,
imati Crveni krst kakav mi ima-
mo i imati lokalnu samoupravu
koja godinama nesebi~no poma-
`e i u~estvuje u mnogim akcija-
ma koje Crveni krst organizuje,
rekao je Avramovi}. Rezultat Po-
`arevca reprezentativan je ne sa-

mo na nacionalnom, ve} i evrop-
skom nivou.

- Ovo specijalno priznanje je za
sve na{e dobrovoljne davaoce.
Ovom prilikom im se zahvaljujem
{to su se redovno odazivali akcija-
ma dobrovoljnog davanja krvi koje
organizuje Crveni krst Po`arevac i
time dali svoj doprinos da grad Po-

`arevac i dalje bude prepozna-
tljiv kao grad sa najhumanijim
stanovni{tvom, kazao je Sa{a
Obradovi}, sekretar Crvenog
krsta Po`arevac

- Jo{ nema kona~nih rezul-
tata za ovu godinu, ali bi}e oko
{est odsto dobrovoljnih davala-
ca od ukupnog broja stanovni-
ka, {to je na pro{logodi{njem
nivou. Ova koli~ina je dovoljna
da se prebrode i nesta{ice krvi
koje se generalno javljaju u
zimskim i letnjim mesecima.
Zahvaljuju}i humanim ljudima
Po`arevca, ove godine nije bilo
odlaganja hirur{kih intervenci-
ja bilo da se radi o na{im sugra-

|anima koji su se le~ili u bolnici u
Po`arevcu ili na klinikama i zdrav-
stvenim ustanovama u Beogradu,
rekao je Obradovi}.

Posebna plaketa „[ampion
solidarnosti“ za Letnju i Zimsku
kampanju, pored jo{ nekoliko
gradova, uru~ena je op{tini Veli-
ko Gradi{te. Z. V.

Gra|ani Po`arevca ve} godinama najbolji u Srbiji u dobrovoljnom davala{tvu krvi

Najhumaniji sedmi put zaredom
vnu {kolu „Jovan Cviji}“ u Kostolcu

jedan 
tara Srbije

Osnovna {kola „Kralj Aleksandar I“ obele`ila svoj dan

Slo`an kolektiv za uspehe u~enika
Po`arevac - Nakon tradicionalne
manifestacije „Kraljevski dani“,
Osnovna {kola „Kralj Aleksan-
dar I“ u Po`arevcu obele`ila je

Dan {kole Sve~anom akademi-
jom u Centru za kulturu.

Direktor ustanove Goran Se-
ger pozdravio je goste istakav{i da
Dan {kole predstavlja priliku za

sumiranje rezultata koji su postig-
nuti tokom prethodne godine.

- Veoma sam ponosan na ko-
lektiv koga sloga krasi, na u~enike

koji vredno rade i posti`u odli~ne
rezultata u nastavnim i ne nastav-
nim aktivnostima. Ponosan na
prijatelje koji su tu sa nama i koji
su uvek pomagali da budemo jo{

bolji. Akcije po kojima smo prepo-
znatljivi i dalje se organizuju i to u
korist pre svega na{ih u~enika.
Velike investicije su pred nama, a

to nas obavezuje da jo{ kvalitetni-
je i sadr`ajnije radimo i bolje re-
zultate posti`emo, rekao je, izme-
|u ostalog direktor Seger. Prisut-
ne goste, u~enike i roditelje ispred

grada, pozdravio je predsednik
Skup{tine Bojan Ili} koji je rekao
da je ove godine ulo`eno mnogo u
{kolsku infrastrukturu.

- Zajedno sa dr`avom, u {kol-
sku infrastrukturu na teritoriji
grada Po`arevca ulo`ili smo
mnogo, zapravo preko 300 mili-
ona dinara. U godinama koje su
pred nama, ne}emo stati dok
svaka obrazovna ustanova na te-
ritoriji grada Po`arevca ne bude
imala uslove rada, kojima se mo-
`e ponositi“ kazao je Ili}.

Na sve~anoj akademiji prire-
|en je umetni~ki program koji su
pripremili nastavnici i u~enici
{kole i dodeljene zahvalnice svima
koji su doprineli razvoju {kole.
Podse}anja radi, ~itava sedmice
bila je u znaku priredbi pod zajed-
ni~kim nazivom „Kraljevski dani“
a tokom ove tradicionalne mani-
festacije realizovan je bogat i ra-
znovrstan program. Z. V.

Veliko Gradi{te - Op{tina Veliko
Gradi{te nastavlja ulaganja u sa-
vremene prostore namenjene |a-
cima pa su u selu Srednjevu u to-
ku radovi na izgradnji dela nove,
centralne Osnovne {kole „Mi{a
@ivanovi}“ dok je u Carevcu zavr-
{eno pro{irenje podru~ne {kole
kao i Pred{kolske ustanove. Ra-
dove je obi{ao predsednik op{ti-
ne Dragan Mili} sa saradnicima.

Ina~e, izgradnja nove {kole u
Srednjevu zapo~eta je pre dvade-
setak godina ali zbog nedostatka
sredstava, nije privedena kraju.
Ove godine obezbe|ena su dodat-
na sredstva od Ministarstva pro-
svete, nauke i tehnolo{kog razvo-
ja u iznosu od 12 miliona i op{ti-
ne Veliko Gradi{te od 1,4 miliona
dinara, koja su opredeljena za za-
vr{etak levog krila {kole. Ovim
sredstvima bi}e ure|ena nova fi-

skulturna sala sa svla~ionicama i
u~ionice sa pomo}nim prostorija-
ma, ukupne povr{ine 1.000 kva-
dratnih metara. Do sada su izve-
deni radovi na vodovodu i kana-
lizaciji, malterisanje, kerami~arski
radovi, na elektri~nim instalacija-
ma i sanitarnom ~voru. 

Zavr{etak prve faze radova o~e-
kuje se 18. decembra, a {kola je za
ostatak potrebnih sredstava aplici-
rala kod Ministarstva prosvete ka-
ko bi ovaj objekat naredne godine
mogao da primi prve |ake. U Ca-
revcu je privedena kraju izgradnja
kotlarnice i pro{irenje de~jeg vrti-
}a. Pred{kolci su do sada, zbog ne-
dostatka prostora, vrti} poha|ali
poslepodne, a ve} u ponedeljak, 14
mali{ana }e krenuti u jutarnju
smenu, u novoj u~ionici. Sredstva,
2,4 miliona dinara, obezbedila je
op{tina Veliko Gradi{te.

Kako je rekao predsednik op-
{tine Dragan Mili}, op{tina }e iz-
dvojiti i dodatnih 100 hiljada di-
nara za opremanje ove u~ionice,
a sa Mesnom zajednicom Care-
vac, u planu je da se naredne go-
dine uvede i centralno grejanje
za ~itav objekat.

- Na{ je zadatak da ula`emo u
decu jer je to najbolja investicija,
poru~io je Mili} okupljenim rodi-
teljima i prosvetnim radnicima.

U znak zahvalnosti za novu
u~ionicu, mali{ani iz Carevca
pripremili za goste prigodan,
sve~ani program. Z. V.

Op{tina Veliko Gradi{te nastavlja ulaganja u savremene prostore namenjene |acima 

Veliki radovi na dve seoske {kole

kostola~ki
projektne
ravlja, {to
edni~kim

snagama i dobrom saradnjom nastojati da Kostolac do-
bije ono {to zaslu`uje, izjavio je Savi}. direktor Krstano-
ski je naveo da }e se ovom donacijom umnogome po-
spe{iti zdravstvena za{tita gra|ana Kostolca. Z. V.
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Istra`ivanja pokazala da je „EPS“ jedan od najpo`eljijih poslodavaca 

Ma{ine su va`ne, ali
ljudi ostvaruju rezultat
Kostolac - Starosna struktura
zaposlenih na kopu „Drmno“
jeste nepovoljna, ali dolaze i
mladi kadrovi koji su re{eni da s
vremenom preuzmu odgovor-
nost, pi{e EPS Energija. Naime,
mnoga istra`ivanja pokazala su
da je „Elektroprivreda Srbije“ je-
dan od najpo`eljnijih posloda-
vaca u zemlji. Raditi u jednom
ovako velikom i slo`enom siste-
mu kao {to je EPS jeste ~ast, ali i
velika odgovornost. Pred zapo-
slenima, posebno u proizvod-
nim delovima EPS-a, mnogo je
profesionalnih izazova. 

Posao tra`i punu posve}e-
nost, stru~nost i po`rtvovanje,
posebno u rudarskom sektoru,
gde se proizvodni proces odvija
pod otvorenim nebom u svim
vremenskim uslovima. Objek-
tivno, starosna struktura zapo-
slenih na Povr{inskom kopu

„Drmno“ jeste nepovoljna, ali
dolaze i mladi kadrovi koji su
re{eni da s vremenom preuzmu
odgovornost od starijih kolega.
Jedan od njih je Du{an Stevi},
master in`enjer rudarstva, koji
ima ~etiri godine radnog isku-
stva i najmla|i je in`enjer sme-
ne na PK „Drmno“.

- Tokom {kolovanja imali

smo praksu i bio sam upoznat s
radom na povr{inskim kopovi-
ma. Ali tek kada sam po~eo da
radim i kada sam se popeo na
mo}ne rudarske ma{ine, shva-
tio sam da rudarskom poslu ~o-
vek mora biti potpuno posve}en
i da ga voli. Za ovo vreme bilo je
lepih i stresnih trenutaka, jer je
kop „`iv“, svakog dana se ne{to

de{ava. Mora da se vodi ra~una
o ma{inama, ljudima i proiz-
vodnji. Da bismo ostvarili plani-
rane zadatke, jasno je da mora-
mo da funkcioni{emo kao po-
rodica, da se uzajamno poma`e-

mo i komuniciramo. Ma{ine je-
su va`ne kao sredstvo za rad, ali
ljudi i timski rad donose rezul-
tat, poru~uje Stevi}.

Dra{ko Miki}, in`enjer za
elektrotehniku, ima radnog is-
kustva u struci, ali je na PK
„Drmno“ tek {est meseci. O ra-

du na kopu slu{ao je od oca, ali
tek kada je po~eo da radi u
elektroslu`bi, mogao je jasnije
da sagleda {ta to zna~i.

- Odu{evljen sam kako je or-
ganizovan sistem rada u slu`bi
u kojoj radim i na~inom na ko-
ji su me starije kolege prihvati-
le. Ono {to me je potpuno fasci-
niralo jeste oprema i ~injenica

da se ula`e u savremenu elek-
troopremu, kao i da kop „Drm-
no“ ide u korak s vremenom. U
principu, dobro sam se sna{ao i
uklopio u timski rad. Moje je
da slu{am starije kolege i da ra-
dim i nema problema. Ovde se
brine o kadrovima, njihovim
pravima i stalno se insistira na
po{tovanju procedura i svih

drugih mera iz oblasti bezbed-
nosti i zdravlja na radu. Uslovi
rada jesu ote`ani, ali ja svoju
budu}nost vidim na kopu, re-
kao je Miki}.

Tomislav Nestorovi}, diplo-

mirani in`enjer rudarstva, ima
{est godina radnog iskustva na
kopu „Drmno“ i najmla|i je {ef
na nekom od rudarskih siste-
ma za povr{insku eksploataci-
ju uglja. Konkretno, obavlja po-
sao {efa BTD, odnosno uglje-
nog sistema na kopu.

- Svako mo`e da vam preno-
si svoja iskustva i saznanja o ra-
du na kopu, ali sve dok ~ovek
sam ne oseti rudarski hleb, ne
mo`e da ima potpunu predsta-
vu o rudarskom zanimanju. Pr-
vi put kada sam pri{ao bageru
SRs 2000 prosto sam se zaledio.
S vremenom, uz pomo} kolega,
stvari postaju jasnije i ~ovek do-
bije samopouzdanje. Objektiv-
no, jeste te{ko i naporno raditi
na kopu, ne samo zbog toga {to
se proizvodni proces odvija pod
otvorenim nebom, no}u i da-
nju, ve} najvi{e zbog odgovor-
nosti za ljude, ma{ine i proiz-
vodne rezultate. Ali i pored to-
ga, lep je ose}aj kada ostvarujete
planove i kada znate da ste deo
jednog velikog proizvodnog si-
stema koji prakti~no pokre}e
Srbiju. Upravo svest o tome da
obavljamo posao od op{teg dru-
{tvenog interesa motiv je vi{e da
istrajemo u ovom poslu i damo
u svakom trenutku svoj maksi-
mum, jasan je Nestorovi}.

EPS Energija i Z. V.

Stalno stru~no usavr{avanje
-  Te{ko je raditi u svim vremenskim uslovima, ali ja volim radne izazove i posao
koji radim. EPS omogu}ava i stru~no usavr{avanje. Do sada sam imao prilike da
idem na nekoliko simpozijuma o rudarstvu, tako i da na ovaj na~in kompanija pod-
sti~e mlade da napreduju, sti~u nova saznanja i pro{iruju svoje vidike u svakom
smislu te re~i, ka`e Stevi}.

Bolji uslovi rada
Uslovi rada se iz godine u godinu pobolj{avaju i to zaposleni prime}uju. Proizvod-
nja uglja je stabilna. „To raduje mene i moje kolege. Ljudi na kopu dobro poznaju
svoj posao, ali va`no je da se stalno neguje duh zajedni{tva, kolegijalnosti, tole-
rantnosti i da jedni o drugima vodimo ra~una. Uostalom, samo timski rad u ovom
poslu donosi rezultat. [to se mene ti~e, ja nemam dilemu. Opredelio sam se za ru-
darski poziv i sebe vidim na kopu „Drmno“,  zaklju~uje Nestorovi}.

Vredni i mladi: Du{an Stevi}, Dra{ko Miki} i  Tomislav Nestorovi}

Po`arevac - U po`areva~koj bol-
nici jo{ uvek se radi obdukcija te-
la policajca Sr|ana Petrovi}a (42)
i njegovog ubice Dobrivoja @iv-
kovi}a (69) iz sela Bare, koji je li-
kvidiran od strane specijalaca.
Tek posle obdukcije zna}e se ta-
~an uzrok smrti obojice stradalih.
Istraga se vr{i kako bi se utvrdile
sve okolnosti njihovog stradanja,
ali i zbog toga da se uvidi da li je
bilo propusta u ovoj akciji. Kako

smo saznali iz izvora bliskog is-
trazi, Dobrivoje je ispalio brojne
metke iz svoje automatske pu{ke,
koju su mu, najverovatnije, do-
stavili {uraci sa Kosova. U ku}i je
na|eno oko 1.000 metaka, pa je
sre}a da jo{ neko nije stradao.

Pokojni Sr|an na lice mesta
stigao je u ponedeljak uve~e sa
kolegama, po{to je Dobrivojev
zet prijavio da im on preti oru`-
jem. U toku pregovora sa njim,
on je pucao u Sr|ana i smrtno
ga ranio, pa je on preminuo na
putu do bolnice. Uskoro su pri-
stigli pripadnici SAJ iz Beogra-
da, koji su preko megafona vo-
dili pregovore sa napada~em.
Me|utim, po{to je bio u ner-
vnom rastrojstvu, Dobrivoje im
je dovikivao da ne}e da se pre-
da. „Ho}ete da me ubijete i da
mi uzmete organe. Vi ste ubice,

Istraga ubistva policajca se sprovodi i zbog toga da se    

Automat stigao 
u ku}i ostalo oko  

Dostojanstveni roditelji
^im su saznali da je Sr|an ubijen, iz njegovog rodnog sela, Jablanice kod Kru{evca,
u Po`arevac su stigli njegovi roditelji, Svetomir i Du{anka, i brat Nenad. „Molim vas
da nas razumete, nismo u stanju da bilo {ta ka`emo za medije“, rekao je o`alo{}e-
ni otac Svetomir, koga smo zatekli ispred Sr|anovog stana, dok je primao sau~e{}a
od njegovih kolega i prijatelja, dok je drugi ro|ak pristigle novinare zamolio da se
udalje iz zgrade, jer ne `ele da daju nikakve izjave, po{to su mediji ve} sve objavili.

Dobrivoje @ivkovi} iz sela Bare, ubica
policajca, savladan tek posle osam sati,
nakon vi{e dimnih i {ok bombi

Po`arevac - U selu Lu~ica kod
Po`arevca pro{log petka po-
podne dogodila se te{ka trage-
dija, kada je Vladan Grdanovi}
(37) iz Lu~ice usmrtio no`em
suprugu Jelenu (37), a onda se
autom sudario s kamionom
koji mu je dolazio u susret. Nji-
hova tela preneta su na obduk-
ciju, koja }e ustanoviti ta~an
uzrok smrti. Za njima je ostao
njihov maloletni sin, star 12 go-
dina, o kome }e brinuti Vlada-
novi roditelji i brat, koji `ive u
istom selu.

Supru`nici Grdanovi} `iveli
su sami u svojoj porodi~noj ku-
}i. On je radio kao medicinski
tehni~ar u po`areva~koj bolnici,
a ona u jednoj prodavnici. Me-
{tani pri~aju da je Jelena prija-
vljivala vi{e puta Vladana za na-
silje i da je sada htela da se raz-
vede od njega i uzme dete kod
sebe. Vladanov otac, Novica Gr-
danovi}, rekao je da njegov sin
ne bi mogao da `ivi bez deteta,
jer je za njega mnogo bio vezan.

- Oni su se ne{to posva|ali,

pa ga je snaja prijavila policiji.
Posle su i{li u Centar za socijal-
ni rad, ali se i pomirili. Me|u-
tim, opet je izbila neka sva|a
me|u njima. On nam je tada
javio da ona ho}e da se razvede

i da mu uzme sina i da }e on
zbog toga da se ubije, kazao je
Novica. On je rekao da su  sin i
snaja bili situirani, a uzrok po-
slednjih sva|a nije mu poznat. 

M. V.

No`em ubio suprugu, pa poginuo u sudaru sa kamionom

Dvostruka tragedija u Lu~ici

Pokojni bra~ni par sa sinom

Policajci pred ku}om Dobrivoja @ivkovi}a
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    utvrdi da li je bilo propusta u akciji 

sa Kosova, 
1.000 metaka

niste policajci, dovikivao je, iz-
me|u ostalog, specijalcima.

Po{to je otvarao vatru na
njih, oni su, posle dimnih i {ok
bombi, upali u ku}u u koju se
on zabarikadirao i likvidirali ga.
Jedan specijalac koji prvi upao u
ku}u poku{ao je da ga zarobi, ali
ovaj je okrenuo cev pu{ke pre-
ma njemu, na{ta mu je odgovo-
rio rafalom. Jedan metak pogo-
dio je kundak Dobrivojeve pu-
{ke, drugi je udario u okvir, a
tre}i, ili jo{ neki, su ga  pogodili.
Koliko je metaka pogodilo ubi-
cu policajaca i kakve povrede je
zadobio, sa sigurno{}u }e se
znati tek kada patolozi svoj izve-
{taj dostave Vi{em tu`ila{tvu u
Po`arevcu. On je ~ak osam sati
odbijao da se preda i za to vreme
ispalio je vi{e rafalnih hitaca u
pravcu specijalaca, ~iji se trago-
vi vide u dvori{tu, na policij-
skom automobile  i na ogradi.

Ina~e, pokojnom Sr|anu slu-
`ba u Po`arevcu bila je prva po-
sle zavr{ene {kole u Sremskoj

Kamenici, a kasnije je zavr{io i
fakultet. Jedno vreme bio je po-
mo}nik komandira u @abarima,
ali je ̀ eleo da radi u operativi, pa
je pre{ao u Po`arevac, gde je bio
vo|a sektora i obu~avao je mla-
|e kolege. U Po`arevcu je upo-
znao i suprugu Maju, sa kojom
ima dve }erke. Njegova pogibija
nezapam}ena je u Po`arevcu i
celom Brani~evskom okrugu, jer
za poslednjih 30 godina na za-
datku nije stradao nijedan poli-
cajac, ne ra~unaju}i u ratnim
zbivanjima na Kosovu.

M. Veljkovi}

Bez le~enja 
i prijava
Dobrivoje @ivkovi} nije bio le~en,
niti je pio lekove, iako je imao psi-
hi~ke probleme, zbog kojih godinu
dana nije izlazio iz ku}e. Do sada
nije bilo nikakvih prijava protiv nje-
ga, ~ak ni za automatsku pu{ku,
koju je imao u nelegalnom posedu.

Saobra}ajna nesre}a na ulazu u Veliko Gradi{te

Ministar \or|evi} imao udes
Veliko Gradi{te, Negotin - Mi-
nistar za rad i socijalna davanja,
Zoran \or|evi} do`iveo je pret-
hodnog vikenda saobra}ajnu
nezgodu vra}aju}i se sa prediz-
bornog mitinga koji je odr`an u
Negotinu. Nezgoda se desila na
ulazu u Veliko Gradi{te, kod fa-
brike ulja „Dunavka“, u pravcu
prema Po`arevcu.  

@ure}i da na vreme da stignu
u Kostolac na predizbornu kon-
venciju SNS-SPS, prema re~ima
na{eg izvora bliskom policiji, vo-
za~ automobila u kom se nalazio
ministar sa pratnjom, usled br-
zine i lo{ih vremenskih uslova i
stanjem na kolovozu (padao si-
tan sneg, klizav kolovoz i hladno
vreme) izgubio je kontrolu nad
vozilom i sleteo s puta. 

- Nekoliko vozila iz kolone
koja je iz Negotina i{lo za Kosto-
lac, usled brzine i klizavog puta,
izgubilo je kontrolu nad njima i
po~elo je da {eta levo desno po
putu. Voza~ automobila u kome
je bio ministar \or|evi}, da ne
bi udario u vozilo ispred sebe
koje mu se ispre~ilo, naglo je za-
ko~io. Usled tog  ko~enja, vozilo
se zanelo i sletelo sa puta. Prili-
kom sletanja vozilo se nekoliko
puta prevrnulo i tumbaju}i se
zaustavilo. Druga vozila, me|u
kojima je bio i lider SPS-a, Ivica

Da~i} odmah su se zaustavili i
pritekli u pomo} unesre}enima.
Ubrzo je do{la Hitna pomo} i
preuzela putnike da im uka`e
pomo}, ka`e na{ izvor  i dodaje
da sam ministar nije zadobio ni-
kakve povrede i da je odmah sa
ostalima nastavio put za Kosto-
lac, dok su trojica  njegovih sa-
radnika, pomo}nika, nakon
ukazane pomo}i preba~eni u
po`areva~ku Op{tu bolnicu ra-
di dalje opservacije. Ivica Da~i}
obra}aju}i se prisutnim na mi-

tingu izvinio se na zaka`njenju
rekav{i da kasne zbog saobra-
}ajne nezgode.

Nakon zavr{etka mitinga
ministar \or|evi} je sa grado-
na~elnikom Po`arevca, Bane-
tom Spasovi}em oti{ao je u
bolnicu da obi|e saradnike. Di-
rektor bolnice Danko Nikoli}
potvrdio nam je da su trojica
ministrovih saradnika primlje-
ni u bolnicu gde su opservirani. 

- Oni su zadr`ani i radila se
dijagnostika njihovih povreda.

Usled prevrtanja automobila
oni su dosta ugruvani i zadobili
su povrede u vidu hematoma,
nagnje~enja, ogrebotina...Sve su
to lake povrede ali, dok se ne za-
vr{i kompletna dijagnostika, sa
sigurno{}u ne mo`e da se potvr-
di njihov karakter, rekao je tada
Nikoli}. Kako smo saznali, troji-
ca pomo}nika ministra \or|e-
vi}a, nakon ukazane pomo}i u
po`areva~koj  bolnici oti{li su za
Beograd na VMA, gde }e nasta-
viti le~enje. M. V.

Pijani mladi}i napali policajce

Veliko Gradi{te - Konobaru iz
Velikog Gradi{ta S. @. (37), odre-
|en je pritvor od 30 dana zbog na-
silja u porodici, jer je tukao svog
mla|eg sina N. @. (13), u~enika
sedmog razreda. Njemu je odre-
|en pritvor na predlog Osnovnog
javnog tu ìla{tva, da ne bi uticao
na svedoke i zbog toga {to je re~ o
porodi~nom nasilju nad malolet-
nikom.  On se sumnji~i da je pro-
{le nedelje sina tukao drvenom
dr{kom od metle, jer je bio ljut {to
je popustio u {koli. Pritom je vre-
|ao i njega i starijeg sina S. @. (15),
u~enika prvog razreda srednje
{kole, jer su obojica popustila u

u~enju. Osumnji~eni je, ina~e, sa-
mohrani otac, jer ga je supruga
napustila jo{ pre sedam godina, a
sa sinovima ìvi kao podstanar.
Nakon ovog nasilja, na ~asu fizi~-
kog vaspitanja, nastavnik je uo~io
modrice na telu N. @. i pitao ga ot-
kud mu. Kad mu je ovaj rekao {ta
se desilo, nastavnik je to prijavio
direktoru, a on policiji. Kako smo
saznali u Osnovnom javnom tu-
ìla{tvu u Velikom Gradi{tu, na-

kon hap{enja oca, de~aci su pod
starateljstvom Centra za socijalni
rad koji }e im, najverovatnije, od-
rediti sme{taj u hraniteljskoj po-
rodici. M. V.

Krivi~na prijava za samohranog oca

Pritvor zbog 
nasilja u porodici

Po`arevac - Minulog vikenda
u no}i izme|u petka i subote,
oko dva sata izjutra, ispred
po`areva~kog kluba „Dia-
mond“ dvojica mladi}a u al-
koholisanom stanju napala su
policajce iz interventne jedini-
ce prilikom poku{aja da ih le-
gitimi{u, koji su do{li na poziv
obezbe|enja tog kluba, jer su
pomenuti mladi}i pravili ne-
red, razbijali ~a{e i fla{e i vre-
|ali prisutne goste i osoblje re-
storana. Jedan od njih je jed-
nom mladi}u razbio fla{u o
glavu, koji je zadobio lak{e te-
lesne povrede.

Prema re~ima taksiste koji
je sedeo u svom vozilu na svo-
joj polaznoj stanici pored po-

menutog kluba, jedan mladi}
je ispred ulaza u klub mokrio
kada je pristigla policija iz In-
terventne jedinice.

- Policajci su poku{ali da ga
legitimi{u, ali se on nije obazi-
rao na to.  Jedan od policajaca
je ponovo zatra`io da im da
li~nu kartu na uvid na{ta se
ovaj okrenuo prema njemu i
prosiktao: „ „[ta o}ete bre,
pandur~ine jedne“. Nakon tih
re~i zamahnuo je nogom na
policajca `ele}i da ga udari.
Policajac se izmakao, ali je ipak
primio udarac u donji deo le-
|a. Ostali policajci su munjevi-
to reagovali i ubrzo savladali
razjarenog mladi}a, oboriv{i
ga na plo~nik i vezali lisicama.

Me|utim tu nije bilo sve
gotovo, pri~a na{ o~evidac i
dodaje da je drugi mladi}, ko-
ji je iza{ao iz kluba i kada je vi-
deo da ga je policija savladala
i lisicama vezala, psuju}i na-
pao policajce.“P.... pandurske.
Pustite mi druga. Sve }u da
vas pobijem“, urlao je on,, pri-
~a na{ izvor. Prema njegovim
re~ima, na kraju se zaleteo na
policajce `ele}i nogom da ih
udari, ali je ubrzo, na isti na-
~in, savladan kao i njegov
drug. Nakon toga obojica su
„maricom“ odvedena u poli-
cijsku stanicu.

Po`areva~ka policija potvr-
dila nam je ovaj doga|aj re-
kav{i da su protiv pomenutih

mladi}a po nalogu Osnovnog
tu`ila{tva podnete adekvatne
prijave u redovnom postupku,
{to zna~i da im nije bilo odre-
|eno nikakvo zadr`avanje, ni-
ti bilo kakav pritvor.

U Osnovnom tu`ila{tvu
stigla je krivi~na prijava protiv
Po`arevljana  A. M (21) i D.
V.. (22) zbog osnovane sum-
nje da su izvr{ila krivi~no de-
lo ometanje slu`benih lica u
obavljanju poslova bezbedno-
sti ili odr`avanja javnog reda i
mira. Protiv A. M podneta je i
krivi~na prijava nano{enja
lak{ih telesnih povreda, jer je
jednog mladi}a udario fla{om
u glavu. 

M. V.

Mesto gde je izbio nered

Ministri \or|evi} i Da~i} dolaze nakon udesa
Umrlica ubijenog policajca
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Po`arevac - Vrhunskim inter-
pretacijama raznovrsnih dela
muzi~ke literature na svim meri-
dijanima, Gradski `enski Hor
„Barili“ iz Po`arevca ve} ~etvrt
veka potvr|uje svoj izuzetan kva-
litet koji povezuje zavi~ajnu varo{
ovih umetnica sa mnogim naro-
dima {irom sveta. Izlo`bom foto-
grafija i prigodnim skupom u
Sve~anom salonu Gradskog zda-
nja, Gradski `enski Hor obele ìo
je ~etvrt veka postojanja i uspe-
{nog rada. Brojni gosti, me|u ko-
jima i al̀ irski ambasador u Beo-
gradu Abdelhamid Chebchoub,
imali su priliku da vide niz izlo`e-

nih fotografija sa brojnih zna~aj-
nih nastupa Hora, kako u zemlji
tako i {irom Evrope.

U ime grada, osniva~a Usta-
nove Gradski ̀ enski hor „Bari-
li“, prisutnima se obratio go-
spodin Ivan Jovi}, ~lan Grad-
skog ve}a za dru{tvene delat-
nosti i socijalna pitanja.

- Tokom ~etvrt veka postoja-
nja, hor „Barili“ je do~ekivao u

na{em gradu najzna~ajnije li~-
nosti iz zemlje i inostranstva, i
ujedno nas sa njima kroz muzi-
ku spajao. Ono {to imponuje
nama kao gradu osniva~u, jeste
njihov entuzijazam koji je na
svakom nastupu isti i to je odli-
ka velikih. Devojke sa istim `a-
rom svoju publiku opijaju i u sa-
lama manjih mesta u Brani~ev-
skom okrugu kao i u najelitni-

jim prostorima na{e zemlje po-
put Srpske akademije nauka i
umetnosti, Kolar~eve zadu`bi-
ne, Doma Narodne skup{tine
Srbije, Skup{tine grada Beogra-
da, Narodnog pozori{ta, Hrama
Svetog Save u Beogradu, ali i na
vrhunskoj sceni Evrope, rekao
je izme|u ostalog Jovi}.

Umetni~ki rukovodilac i diri-
gent Hora „Barili“ Katalin Tasi}
podsetila je na najzna~ajnije na-
stupe, nagla{avaju}i koliko je za
proteklih dvadeset pet godina
bilo odricanja, rada i ve`banja,
ne bi li se uspe{no odgovorilo
zahtevnim zadacima koji su se iz
sezone u sezonu nalazili pred
njima. Gospo|a Tasi} je potom
zaslu`nim pojedincima i institu-
cijama dodelila zaslu`ena pri-
znanja, na kojima su, izme|u
ostalih, javno zahvalili Bojan Ili},
predsednik Skup{tine grada Po-
`arevca i ambasador Al̀ ira u Be-
ogradu Abdelhamid Chebchoub
koji je uz zahvalnost izrazio ̀ elju
da se biserni glasovi ovih Po`a-
revljanki uskoro ~uju i u grado-
vima {irom Al̀ ira.

Skup povodom zna~ajnog ju-
bileja Hora „Barili“ okon~an je
mini koncertom u duhu vrhun-
skog umetni~kog nivoa koji ovaj
hor evropskih kvaliteta neguje
od prvog dana postojanja.

Z. V.

Gradski `enski hor „Barili“ iz Po`arevca obele`io 25 godina rada

Muzi~ka freska koja op~injava svet

U Galeriji Milene Pavlovi} predstavljena
modna kolekcija „Maison Barilli“ 

Pro`imanje
umetnosti i mode
Po`arevac - Velika slikarka Mi-
lena Pavlovi} Barili najpoznati-
ja je po svojim likovnim dome-
tima, prepoznatljivim po sim-
boli~nim snovi|enjima, ali o
svestranosti ove nadahnute au-
torke svedo~i postavka modnih
ilustracija „Maison Barilli Beo-
grad/Njujork“ ~iji je doma}in
rodna ku}a znamenite umetni-
ce. Ina~e, Galerija Milene Pa-
vlovi} Barili je riznica raznovr-
snog kulturnog nasle|a umet-
ni~kog dela velike Po`arevljan-
ke, slikarke i poetese. 

- Izlo`ba „Maison Barilli

Beograd /Njujork“ kao i prate-
}a studija o visokoj modi i
umetnosti je nastavak otvara-
nja vrata Mileninog stvarala-
{tva i njenog doprinosa na po-
lju mode. Istori~arka umetno-
sti Olga Batavelji} zapo~ela je
istra`ivanje davnih sedamdese-
tih godina dvadesetog veka.
Nastavljena su nau~nim sku-
pom u Muzeju primenjene
umetnosti u Beogradu. Danas
su aktuelizovana jednim ma-
ster radom Stefana @ari}a,
„Modna ilustracija Milene Pa-
vlovi} Barili“ pod mentor-
stvom Simone ̂ upi}, profesor-
ke istorije umetnosti na Filo-
zofskom fakultetu u Beogradu,
odsek Istorija umetnosti, kaza-
la je Violeta Tomi}, vi{i kustos

u Galeriji Milene Pavlovi} Bari-
li, jedan od autora izlo`be. 

/@ari} je pre godinu dana
do{ao u Fondaciju „Milenin
dom - Galerija Milene Pavlovi}
Barili“, kako bi upoznao opus
koji je ~uvena slikarka ostvari-
la u oblasti modnog dizajna.
Svedo~i da je Milena Pavlovi}
Barili je jedina srpska umetni-
ca koja je radila za sve vode}e
modne ~asopise. 

- Pojedini su osporavali Mi-
lenin njen rad u oblasti modnih
ilustracija, govorili su, poput
Milana Proti}a, autora prve

monografije o Mileni, koji je re-
kao da je njen rad na polju mo-
de sramotan, i da je bestidno
pozajmljivala likove iz svog sli-
karstva modi. Nau~no smo do-
kazali, prvi Milenin {kolski za-
datak na beogradskoj umetni~-
koj akademiji bila je modna
ilustracija. Njeni prvi de~iji cr-
te`i svi referi{u na modu. „Stu-
dija o visokoj modi i visokoj
umetnosti“ bi}e predstavljena
na konferenciji istori~ara mode
iz celog sveta. Prvi put }emo
prezentovati modno nasle|e
Srbije, kao validno umetni~ko
nasle|e. Studijom smo hteli da
doka`emo da je i moda umet-
nost, kazao je @ari} koji je i au-
tor postavke. 

Z. V. 

Devojke sa istim `arom svoju publiku
osvajaju i u salama manjih mesta u
Brani~evskom okrugu, kao i u najelitnijim
prostorima na{e zemlje i Evrope

Petrovac na Mlavi - Po ve} ustalje-
nom obi~aju, petrova~ka Galerija
„Krug“ je doma}in likovnim stvaraoci-
ma i ljubiteljima umetnosti, po{to je
ovde sve~ano je otvoren 13. jesenji sa-
lon Udru`enja likovnih umetnika Petro-
vac na Mlavi. Izlo`ba je predstavila 24
umetnika sa 44 likovna dela u kategori-
jama slikarstvo, fotografija i vajarstvo.
Prisutne je, u prepunoj Galeriji „Krug“,
pozdravio sekretar Udru`enja likovnih
umetnika Petrovac, diplomirani slikar
Dragan Milosavljevi}, koji je izlo`bu i
otvorio. Profesor Jovan Ivkovi}, koji je sa

nedavno zavr{ene desete smotre
dramskih amatera „@ivka Mati}“ u Po-
`arevcu poneo presti`nu nagradu za
najboljeg glumca, odrecitovao je dve
pesme, dok ga je na gitari pratio Nenad
Stojkovi} [iks, tako|e ~lan ULUP-a. Po-
red brojnih umetnika i zainteresovanih
gra|ana, sve~anom otvaranju izlo`be
prisustvovali su i direktori institucija
kulture, javnih preduze}a, kao i pred-
stavnici lokalnih medija. Ovaj jesenji sa-
lon ULUP-a poklonici likovne umetno-
sti mogu posetiti do kraja januara 2018.
godine. Z. V.

Po`arevac - Simfonijski orke-
star „Gvardia“ nastupa u sredu
27. decembra na velikoj sceni
po`areva~kog Centra za kultu-
ru, najavljeno je prilikom obra-
}anja javnosti u ovoj ustanovi.
Po re~ima Dragog Ivi}a direk-
tora Centra, protekla godina je
bila prebogata kada su u pita-
nju raznovrsna doga|anja. a
decembar je mesec u kome se
svode programski rezultati.

Pored ostalih, izdvajaju se ne-
davni novogodi{nji splet folklora
Gradskog ansambla narodnih
pesama i igara kao i nezaboravni
d`ez koncert „Beogradskog dik-
silend orkestra“ pod nazivom
„Hej momci mladi“. 

Valja podsetiti i da }e za do~ek

Nove godine u Po`arevcu biti
odr`an veliki koncert YU grupe.
Koncert legendarnog rok sastava
bi}e odr`ana na Trgu oslobo|e-
nja, uo~i Nove godine od 23 sata.
Po`arevljani }e Novu godinu do-

~ekati uz nezaboravne hitove kao
{to su „Crni leptir“, „Dunave“,
„Kosovski bo`uri“, „Pustinja“,“
Od zlata jabuka“, „Mornar“... 

YU grupa }e u novogodi-
{njoj no}i u Po`arevcu nastupi-

ti za 748.200 dinara. YU grupa
je jugoslovenska i srpska rok
grupa iz Beograda. Ime grupe
su zapravo odabrali obo`avao-
ci na koncertu u Beogradu, a
prethodni naziv benda je bio
Idejni posed. Prva pesma ben-
da, „Nona“, snimljena je kra-
jem decembra. Pesma je inspi-
risana narodnom muzikom sa
Kosova, ~ime YU grupa postaje
jedan od pionira takozvanog
etno-roka, kombinuju}i rok i
elemente narodne muzike. Nji-
hov prvi veliki koncert je bio u
organizaciji {ahovskog majsto-
ra Nikole Karaklaji}a i novina-
ra Pece Popovi}a, urednika Ra-
dio Beograda i emisije „Ve~e uz
radio“. M. V.

Jesenji salon likovnih umetnika u galeriji „Krug“

Izlo`ba 24 umetnika 
sa 44 likovna dela

Novogodi{nji programi Centra za kulturu

Nastupa Simfonijski orkestar „Gvardia“
Za do~ek Nove godine u Po`arevcu bi}e odr`an veliki koncert YU grupe


